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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 18 

 

         Днес 30.01.2025г. от 14.00 часа се проведе редовно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 10 общински съветници. Със заявления за отсъствие: г-н Милен Миленов-

общ.съветник, г-н Симо Иванов-общински съветник и г-н Янислав Костов-общ.съветник. 

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-

н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Ваня Иванова-директор Дирекция „СА“, г-жа Светла 

Симеонова-ст.експ. ОСЕ, г-жа Величка Минчева-ст.експ. БТРЗ, г-н Владимир Василев-

мл.експ. СП, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-жа Николинка Чобанова-кмет с. Малък 

извор, г-жа Невена Давидкова-кмет с. Батулци, г-н Дако Нанев-кмет.н-к с. Г. Брестница, г-н 

Галин Георгиев-кмет с. Златна Панега. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и 

чл. 73, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с ОбА, заседанието на Общински съвет е законно. Представи проекта 

за дневен ред и даде думата за предложения за изменения и допълнения по така 

представения проект. 

        Тъй като от страна на присъстващите в залата общински съветници предложения и 

мнения не бяха изразени, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че преминават към 

процедура «Гласуване» за приемане на така представения проект за дневен ред. 

 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

         1. Предложения от Председател Общински съвет: 

            1.1. Включване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.61.74, намиращ се в 

землището на гр. Ябланица, мест. „Шумнянско селище“, с площ от 4295 кв.м., НТП на имота 

„Селски, горски, ведомствен път“, в Списъка на имотите с ползватели по землища в община 

Ябланица за стопанската 2024/2025г., приет като Приложение № 1 към Решение № 

168/28.11.2024г. на Общински съвет Ябланица. 

            1.2. Приемане на отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и неговите 

комисии за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

            1.3. Приемане на отчет, за изразходваните средства за командировки от Председател 

Общински съвет Ябланица за периода от 01.10.2024г. до 31.12.2024г.  

         2. Предложения от Кмета на Общината: 

            2.1. Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 

управление по видове и категории обекти за 2024г. 

            2.2. Приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Ябланица за 2025 година. 

            2.3. Ползване на временен безлихвен заем от СД „МИГ Ябланица-Правец“. 

            2.4. Приемане на инвестиции, извършени от В и К оператора през 2024г., като част от 

задължителните такива, поети при сключване на договора за стопанисване, поддържане и 

експлоатация на ВиК системите с Асоциация по В и К – Ловеч, сключен на 28.04.2016г. 

            2.5. Информация за данъчната събираемост за второто полугодие на 2024г. 

            2.6. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем общинско 

имущество към 31.12.2024г. 

            2.7. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 31.12.2024г. 
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            2.8. Информация за възложените обществени поръчки през второто полугодие на 

2024г. 

            2.9. Процедура за разрешение за изработване на проект за подробен устройствен план-

план за регулация и застрояване /ПУП-ПРЗ/ в обхват на поземлен имот с идент. 87014.76.3 

по Кадастралните карти и кадастралните регистри на мест. „Гоев кат“, гр. Ябланица, общ. 

Ябланица. 

            2.10. Приемане на Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към младежите на 

територията на община Ябланица за 2024г. 

            2.11. Приемане на Общински план за младежта на Община Ябланица за 2025г. 

            2.12. Приемане на Отчет на Плана за действие на Община Ябланица в изпълнение на 

областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 

ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2024г. 

           2.13. Приемане на План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на областната 

стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с ромски произход 

и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 

2025-2027г. 

            2.14. Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за периода от 

01.07.2024г. до 31.12.2024г. 

            2.15. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община Ябланица 

за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

         3. Питания, мнения, разни. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Предложения от Председател Общински съвет: 

         По точка 1.1. Включване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.61.74, 

намиращ се в землището на гр. Ябланица, мест. „Шумнянско селище“, с площ от 4295 кв.м., 

НТП на имота „Селски, горски, ведомствен път“, в Списъка на имотите с ползватели по 

землища в община Ябланица за стопанската 2024/2025г., приет като Приложение № 1 към 

Решение № 168/28.11.2024г. на Общински съвет Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че това е една стандартна процедура.  

Един поземлен имот намиращ се в землището на гр. Ябланица е бил изпуснат в Списъка на 

имотите с ползватели по землища в Община Ябланица и сега се налага да го включат 

допълнително. По-важното е да се запомни, че в тези случаи има една подробност, на която 

трябва да се обърне внимание. Така както го е казал и на заседанието на общинския съвет 

през ноември, разпоредбата на чл. 14, ал. 8 от ЗОС създава общо правомощие за общинските 

съвети да определят наемната цена за отдаването под наем на свободни нежилищни имоти - 

частна общинска собственост, които не са необходими за нуждите на органите на общината 

или на юридически лица на издръжка на общинския бюджет. В съответствие с тази 

разпоредба в чл. 24а, ал. 5 от ЗСПЗЗ е предвидено правомощие за общинския съвет да 

https://dela.bg/Laws/%D0%97%D0%9E%D0%A1#Article_14


 3 

определя условията и реда за отдаването под наем или аренда на земите от общинския 

поземлен фонд. В случая обаче, по силата на чл. 37в, ал. 16 от ЗСПЗЗ от общия режим на 

управление на общинските поземлени имоти са изключени полските пътища, попадащи в 

масивите за ползване, разпределени по реда на ал. 4, като за тях изрично е предвидено 

отдаването им да става на цена в размер на средното годишно рентно плащане за землището. 

В случая не трябва да се  допуска смесване на правомощията на Общинския съвет относно 

определянето на цената по чл. 24а, ал. 5 от ЗСПЗЗ за отдаване под наем на имоти от ОПФ и 

правомощията по чл. 37, ал. 16 от същия закон за отдаване под наем на полски пътища, 

попадащи в масиви, разпределени за ползване.  На следващо място, трябва да се знае, че 

липсва законова възможност съответният общински съвет да не даде съгласие имоти 

общинска собственост – полски пътища да бъдат включени в масиви за ползване на 

земеделски земи в землищата на Община Ябланица, област Ловеч за стопанската 2024/2025 

година, т.е. да откаже да предостави за ползване полските пътища, находящи се в 

съответните масиви и да определи цена за ползването им. Закона за собствеността и 

ползването на земеделските земи /ЗСПЗЗ/ е специален закон спрямо ЗМСМА и при наличие 

на предпоставките на чл.37в, ал.16 от ЗСПЗЗ, общинският съвет е длъжен да приеме 

надлежно решение. Липсата на такова се замества от заповед на Директора на ОД 

„Земеделие“. По силата на §2е от Допълнителните разпоредби на ЗСПЗЗ размерът на 

средното годишно рентно плащане за съответното землище от общината за предходната 

година се определя в левове за декар и е възложено на специален орган - комисия, назначена 

със заповед на директора на областната дирекция „Земеделие“. Такава комисия е била 

създадена. От представения Доклад на комисията, назначена със Заповед № РД 04-4/05.01.24 

г. на директора на Областна дирекция „Земеделие“ гр. Ловеч е видно, че нормативните 

изисквания са спазени и са определени средните годишни рентни плащания по землища и по 

видове имоти, съобразно начина на трайното им ползване, като релевантни за настоящото 

решение са тези за имоти с НТП „овошки“. С две думи казано – разпоредбите на Закона за  

собствеността и ползването на земеделските земи са специални и като такива имат 

предимство пред общите разпоредби на ЗОС и по-конкретно разпоредбите на чл. 8, ал. 1 и 

чл. 14, ал. 1 и ал. 8 от ЗОС. В случая с полските пътища при определяне на цената за тяхното 

ползване, общинския съвет действа в условията на т.нар. обвързана компетентност и 

решението му е предпоставено от преценка за наличието единствено на направено валидно 

искане от директора на ОДЗ. Нямат право на никакво творчество в този случай. Т.е. правят 

това, което правят при постъпило искане за предоставяне на земеделска земя от ОПФ за 

установяване границите на имотите с признато право на възстановяване по реда на §27, ал.2 

от ПЗР на ЗИД на ЗСПЗЗ - гласуват „за“ и продължават нататък! 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

предложението за решение представено от председател ОбС и подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 1.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 190 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Включване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.61.74, намиращ се 

в зелището на гр. Ябланица, мест. „Шумнянско селище“, с площ от 4295 кв.м., НТП на имота 

„Селски, горски, ведомствен път“, в Списъка на имотите с ползватели по землища в община 

Ябланица за стопанската 2024/2025г., приет като Приложение № 1 към Решение № 

168/28.11.2024г. на Общински съвет Ябланица. 
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         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, въ връзка с чл. 37в, ал. 16 от Закона за собствеността и ползването 

на земеделските земи /ЗСПЗЗ/, чл. 75б, ал. 3 от Правилника за прилагане на Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи /ППЗСПЗЗ/ и Искане с изх. № РД-12-04-

3/09.01.2025г. от Директора на Областна дирекция „Земеделие“ – Ловеч. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Допълва Списъка на имотите с ползватели по землища в община Ябланица за  

стопанската 2024/2025г., приет като Приложение № 1 към Решение № 168/28.11.2024г. на 

Общински съвет Ябланица, с поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.61.74, намиращ се 

в землището на гр. Ябланица, мест. „Шумнянско селище“, с площ от 4295 кв.м., НТП на 

имота „Селски, горски, ведомствен път“. 

 

          2. Определя годишна наемна цена за ползване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 

87014.61.74 за стопанската 2024/2025 година в размер на 18 лв./дка съгласно Протокол за 

изчислените стойности на средното годишно рентно плащане за всяко землище по общини и 

начин на трайно ползване на Комисията, назначена със Заповед № РД-04-4/05.01.2024г. от 

директора на  Областна дирекция „Земеделие“ - гр. Ловеч, /Приложение № 2/. 

 

          3. Възлага на Кмета на Община Ябланица да извърши всички правни и фактически 

действия по изпълнение на настоящото решение. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1.2. Приемане на отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и 

неговите комисии за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата за мнения и  

предложения по така представения, от негова страна, отчет за дейността на Общински съвет 

– Ябланица и неговите комисии за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи да преминат към процедура „Гласуване“. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – попита общинските съветници има ли някой 

против по току що направеното процедурно предложение от страна на г-н Иван Георгиев-

общ.съветник? 

         Нито един от общинските съветници не изрази отрицателен вот. 

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – обяви, че преминават към процедура „Гласуване“ за 

приемане на представения отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и неговите 

комисии за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         По т. 1.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 191 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 
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         Относно: Приемане на отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и неговите 

комисии за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА, чл. 21, ал. 2 от Правилника за организацята и 

дейността на Общински съвет – Ябланица, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за дейността на Общински съвет – Ябланица и неговите 

комисии за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1.3. Приемане на отчет за изразходваните средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.10.2024г. до 31.12.2024г. 

        Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и даде 

думата за мнения и предложения.  

         Тъй като такива не бяха изразени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представения отчет, за изразходваните средства за командировки от Председател Общински 

съвет Ябланица за периода от 01.10.2024г. до 31.12.2024г. 

 

         По т.1.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 192 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за изразходваните средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.10.2024г. до 31.12.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 21, ал. 7 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1. Приема представения отчет за изразходваните средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.10.2024г. до 31.12.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         По точка 2. Предложения от Кмета на Общината: 

         По точка 2.1. Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 

нейното управление по видове и категории обекти за 2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията и представената от страна на Администрацията допълнителна информация, като 

изрази мнение, че някой е подвел кмета на Общината да подпише тази информация, тъй като 

тя не отговаря на истината. Не всички от тези пет имота са държавна собственост. В тази 

връзка отправи препоръка до заседанието на  ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и 

заетост” през м. февруари 2025г. да бъдат представени документите за собственост на 

цитираните 5 /пет/ имота. 

         

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ за приемане и включване на направената от 

г-н Иван Георгиев-общ.съветник препоръка към проекта за решение. 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Препоръката се приема и се включва в проекта за решение. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на Общината, подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост” и допълнено с приетата препоръка 

направена от г-н Иван Георгиев-общ.съветник. 

 

         По т. 2.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 193 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от нейното 

управление по видове и категории обекти за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 66а от Закона за 

общинската собственост /ЗОС/, чл. 5 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и чл. 147, ал. 3 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет – Ябланица, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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         І. Приема отчет за състоянието на общинската собственост и за резултатите от нейното 

управление по видове и категории обекти за 2024г., както следва: 

         1. Информация за управлението на недвижими имоти – общинска собственост през 

2024г. 

         2. Справка за осъществени разпоредителни сделки с общинско имущество за периода 

01.01.2024г. до 31.12.2024г. 

         3. Информация за проведени процедури за отдаване под наем на общинско имущество 

за периода от 01.01.2024г. до 31.12.2024г., финализирани със сключен договор. 

         4. Справка за помещения и терени – общинска собственост, отдадени под наем към 

31.12.2024г. 

         5. Справка за помещения – общинска собственост, предоставени за безвъзмездно 

ползване към 31.12.2024г. 

         6. Справка за земеделски земи от Общински поземлен фонд /ОПФ/, отдадени под наем 

към 31.12.2024г. 

         7. Справка за наличните имоти – общинска собственост, актувани към 31.12.2024г. 

         8. Справка за събираемостта на приходите от предоставено под наем общинско 

имущество, съобразно планираните в Програма за управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост за 2024г. 

 

          Препоръка: До заседанието на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, 

услуги и заетост” през м. февруари 2025г. да бъдат представени документите за 

собственост на цитираните 5 /пет/ имота, съгласно представена Информация с изх. 

№01-277/29.01.2025г. от Кмета на Община Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.2. Приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Ябланица за 2025 година. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че има две конкретни предложения. 

Едното е за допълване на текст към основно предложение за решение, направено от кмета на 

Общината, а именно включване на нова т. 2 със следния текст: Упълномощава Кмета на 

Община Ябланица да извърши всички последващи действия за изпълнение на 

Годишната програма за управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 

2025г. И другото предложение е свързано със самият текст на Програмата, в т. 2.2., 

носеща наименованието “Управление на земеделските земи-общинска собственост“ в края на 

третото изречение да се добави текст „…за наемане на земеделски земи, по списък, 

съгласно Приложение № 10.“. Уточни, че трябва да има и такова приложение след като в 
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Програмата е конкретизиран този текст. И да е с последващ № 10, за да не правят излишни 

размествания в самите приложения на Програмата. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени се обяви процедура 

„Гласуване“ за приемане и включване на направените предложения от страна на г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС към проекта за решение. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Предложенията се приемат и се включват в проекта за решение. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на Общината, подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост” и допълнено с приетите предложения за 

допълнение направени от г-н Румен Гаврилов-председател ОбС. 

 

         По т. 2.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 194 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Приемане на Програма за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Ябланица за 2025 година. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8, т. 12 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от Закона за 

общинската собственост, чл. 147, ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация, чл. 

4, ал. 3 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане с общински 

имущество. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Програма за управление и разпореждане с имотите-общинска собственост за 

2025 година, като в т 2.2. “Управление на земеделските земи-общинска собственост“ от 

Програма за управление и разпореждане с имотите-общинска собственост за 2025 година,  се 

допълва текста “През 2025 г. ще продължават да се провеждат публични търгове/публично 

оповестени конкурси за отдаване под аренда и/или наем на имоти при заявен интерес от 

физически и юридически лица за наемане на земеделски земи, по списък, съгласно 

Приложение № 10.“. 
 

         2. Упълномощава Кмета на Община Ябланица да извърши всички последващи действия 

за изпълнение на Годишната програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 

собственост за 2025г.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
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         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2.3. Ползване на временен безлихвен заем от СД „МИГ Ябланица-Правец“. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Поясни, че това е една стандартна процедура. И двете общини – 

Ябланица и Правец, в началото на всяка година предоставят такъв заем на МИГ Ябланица-

Правец до отпускане на съответното финансиране от страна на ДФ „Земеделие“, като от своя 

страна МИГ-а своевременно възстановяват отпуснатите им средства. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представената предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от 

ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 2.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 195 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Ползване на временен безлихвен заем от СД „МИГ Ябланица-Правец“. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 10 от ЗМСМА, чл. 124 от Закона за публичните 

финанси, чл. 53 от Наредбата за условията и реда за съставяне на тригодишна прогноза за 

местните дейности и за съставяне, приемане и отчитане на бюджета на община Ябланица, и 

писмо вх. № 01-137/15.01.2024г. на СД „МИГ Ябланица-Правец”. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие за ползване на временен безлихвен заем от бюджета на община 

Ябланица в размер на 25 000,00 лв. /двадесет и пет хиляди лева/, във връзка с осигуряване на 

средства за текущи разходи за популяризиране на Стратегията за водено от общностите 

местно развитие /СВОМР/ на СД «МИГ Ябланица-Правец» за 2025г. със срок на 

възстановяване след верифициране от ДФ «Земеделие», но не по-късно от края на 

бюджетната 2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван Иванов, 

Иван Николов, Иван Георгиев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         Г-н Любен Василев-общ.съветник извън залата по време на провелата се процедура 

„Гласуване“. 

 

 

          По точка 2.4. Приемане на инвестиции, извършени от В и К оператора през 2024г., 

като част от задължителните такива, поети при сключване на договора за стопанисване, 

поддържане и експлоатация на ВиК системите с Асоциация по В и К – Ловеч, сключен на 

28.04.2016г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че това също е една стандартна 

процедура, която през последните няколко години става с приемането на решение от 

Общински съвет. 

 

        Тъй като други мнения и предложения не бяха направени г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за 

приемане на представената предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от 

ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 2.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 196 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Приемане на инвестиции, извършени от В и К оператора през 2024г., като 

част от задължителните такива, поети при сключване на договора за стопанисване, 

поддържане и експлоатация на ВиК системите с Асоциация по В и К – Ловеч, сключен на 

28.04.2016г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, писмо изх. № 91-00-87/13.10.2017г. 

на МРРБ и в съответствие с чл. 198 от Закона за водите, чл. 12, ал. 4 и чл. 8, ал. 2 от Закона за 

общинската собственост, във връзка с чл. 17, ал. 2 от Наредба № 2 за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие да бъдат приети извършените инвестиции на територията на община 

Ябланица през 2024г. от «ВиК» АД гр. Ловеч по обекти, съгласно приемо-прeдавателен 

протокол от 16.12.2024г. 

         2. Извършените инвестиции следва да се заведат като активи в баланса на Община 

Ябланица. 

         3. Дава съгласие Община Ябланица да предаде за управление на Асоциацията по ВиК  

на обособената територия, обслужвана от ВиК АД гр. Ловеч, посочените в т. 1 активи. 

         4. Упълномощава Кмета на Община Ябланица да изпрати уведомително писмо до 

Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” АД гр. Ловеч, за 

придобиване на активите на ВиК оператора – „ВиК“ АД гр. Ловеч във връзка с изпълняване 
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на дейностите по Договор за стопанисване, поддържане и експлоатация на ВиК системите и 

съоръженията и предоставяне на водоснабдителни и канализационни услуги, сключен на 

28.04.2016г., както и да подпише всички необходими документи за предаване на активите. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 2.5. Информация за данъчната събираемост за второто полугодие на 2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията и допълнително представената информация от страна на кмета на Общината, като 

изрази мнение, че събраните приходи от „патентен данък“ са малко на фона на посоченият 

общ брой регистрирани фирми на територията на общината, извършващи патентна дейност. 

Предложи да са направи анализ и евентуално да се извърши актуализация на съответните 

размери на този вид данък. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената информация от кмета на общината. 

 

         По т. 2.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 197 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Информация за данъчната събираемост за второто полугодие на 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената информация за данъчната събираемост за второто полугодие 

на 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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          По точка 2.6. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.12.2024г. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената информация от кмета на общината. 

 

         По т. 2.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 198 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 31.12.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено 

под наем общинско имущество към 31.12.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.7. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 31.12.2024г. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправената препоръка от страна на 

комисията, която „леко се е преместила“ в края на предложението-становище, представено 

от постоянната комисия и попита каква е причината да не е внесена тази допълнителна 

информация от страна на Администрацията? 

         Г-жа Величка Минчева-ст.експ. БТРЗ – уточни, че може устно да внесе яснота, ако 

общинските съветници желаят. Информацията не е представена, защото от страна на 

Общински съвет не е получила писмо, с което тя да бъде уведомена, че тази информация 

трябва да се представи.  
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         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – попита какво писмо трябва да бъде изпратено, след 

като има изготвено в срок предложение-становище на комисията и то е представено на 

Администрацията? 

         Г-жа Величка Минчева-ст.експ. БТРЗ – обясни, че след като Общински съвет иска 

някаква информация трябва да изпрати писмо до нея, с което да я уведоми за това, за да 

може съответно тя да представи исканата информация. В противен случай няма как да бъде 

представена каквато и да е информация. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – категорично заяви - до заседанието на ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост” през м. февруари 2025г. 

да бъде представена подробна разбивка на средствата в размер на 36 200лв. – „разходи 

за външни услуги“, цитирани в представения отчет за извършените дейности и 

извършените разходи по сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите 

за обществено ползване в община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представения отчета от кмета на общината, подкрепен от ПК „Бюджет и финанси, общинска 

собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, 

търговия, услуги и заетост” и допълнено с отправената препоръка от страна на г-н Иван 

Георгиев-общ.съветник. 

 

          По т. 2.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 199 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 66 от 

Закона за местните данъци и такси и Решение № 15/21.12.2023г. на Общински съвет. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024 - 31.12.2024г. 

 

          Препоръка: До заседанието на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, 

услуги и заетост” през м. февруари 2025г. да бъде представена подробна разбивка на 

средствата в размер на 36 200лв. – „разходи за външни услуги“, цитирани в 

представения отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 31.12.2024г. 
 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
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         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.8. Информация за възложените обществени поръчки през второто 

полугодие на 2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

          

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената информация от кмета на общината, подкрепена от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 2.8. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 200 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Информация за възложените обществени поръчки през второто полугодие на 

2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената Информация за възложените обществени поръчки през 

второто полугодие на 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.9. Процедура за разрешение за изработване на проект за подробен 

устройствен план-план за регулация и застрояване /ПУП-ПРЗ/ в обхват на поземлен имот с 

идент. 87014.76.3 по Кадастралните карти и кадастралните регистри на мест. „Гоев кат“, гр. 

Ябланица, общ. Ябланица. 

         Отношение взеха: 
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         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

          

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 2.9. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 201 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Процедура за разрешение за изработване на проект за подробен устройствен 

план-план за регулация и застрояване /ПУП-ПРЗ/ в обхват на поземлен имот с идент. 

87014.76.3 по Кадастралните карти и кадастралните регистри на мест. „Гоев кат“, гр. 

Ябланица, общ. Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 110, ал. 1, т. 1, 124а, ал. 1 и ал. 5 

от Закона за устройство на територията (ЗУТ) и чл. 50, ал. 6 от Правилника за прилагане на 

закона за опазване на земеделските земи. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Разрешава изработване на проект за подробен устройствен план – план за регулация 

и застрояване (ПУП-ПРЗ), в обхват на поземлени имот с идент. № 87014.76.3 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на мест. „Гоев кат“, гр. Ябланица, община 

Ябланица, област Ловеч, с цел обособяване на два новообразувани УПИ с отреждане „За 

жилищно строителство“, жилищна устройствена зона с преобладаващо ниско застрояване с 

малка височина Жм, както и промяна на предназначението на земеделската земя за 

неземеделски нужди и бъдещо изграждане на еднофамилни жилищни сгради. 

 

          2. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.10. Приемане на Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към 

младежите на територията на община Ябланица за 2024г. 

         Отношение взеха: 
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         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм”. 

         Г-н Велизар Николаев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

          

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от ПК 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм”. 

 

          По т. 2.10. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 202 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Приемане на Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към младежите на 

територията на община Ябланица за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.15, ал. 4 от Закона за младежта. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за изпълнение на дейностите, насочени към младежите 

на територията на Община Ябланица за 2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван Иванов, 

Иван Николов, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник извън залата по време на провелата се процедура 

„Гласуване“. 

 

 

         По точка 2.11. Приемане на Общински план за младежта на Община Ябланица за 

2025г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм”. 

         Г-н Велизар Николаев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

          

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от ПК 
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„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм”. 

 

          По т. 2.11. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 203 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Приемане на Общински план за младежта на Община Ябланица за 2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 15, ал. 4 и чл.16, ал. 1 

от Закона за младежта. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема Общински план за младежта за 2025г.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван Иванов, 

Иван Николов, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник извън залата по време на провелата се процедура 

„Гласуване“. 

 

 

         По точка 2.12. Приемане на Отчет на Плана за действие на Община Ябланица в 

изпълнение на областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските 

граждани с ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в 

сходна на ромите ситуация за 2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм”. 

         Г-н Велизар Николаев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

          

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от ПК 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм”. 

 

          По т. 2.12. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 204 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Приемане на Отчет на Плана за действие на Община Ябланица в изпълнение 

на областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 
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ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с Механизма за 

мониторинг и оценка на Плана за действие на Община Ябланица. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет на Плана за действие на община Ябланица за 2024г. в 

изпълнение на областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските 

граждани от ромски произход и други граждани в уязвимо положение, живеещи в сходна на 

ромите ситуация. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.13. Приемане на План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на 

областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 

ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2025-2027г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм”. 

         Г-н Велизар Николаев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Поясни, че на заседанието на комисията се е коментирал въпросът 

касаещ назначаване на здравен медиатор и попита има ли развитие по този въпроса? 

         Г-н Владимир Василев-мл.експ.СП – отговори, че в момента е обявена процедурата по 

набиране на желаещи кандидати, като срокът за подаване на заявления е до 17.02.2025г. 

        Г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница – попита дали вече има подадени молби? 

        Г-н Владимир Василев-мл.експ. СП – отговори, че на този етап няма подадени, но има 

изразено устно желание от няколко кандидата. Изрази надежда, че ще бъдат подадени и 

молби и ще се явят кандидати. 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че на заседанието на комисията този 

въпрос доста се е дискутирал и е станало ясно, колко е важно да има такъв здравен медиатор. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от ПК 

„Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и 

туризъм”. 

 

          По т. 2.13. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 205 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 



 19 

 

         Относно: Приемане на План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на 

областната стратегия за равенство, приобщаване и участие на българските граждани с 

ромски произход и други групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите 

ситуация за 2025-2027г. 

 

         На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. План за дейстиве на Община Ябланица в изпълнение на областната стратегия за 

равенство, приобщаване и участие на българските граждани с ромски произход и други 

групи в уязвимо социално положение, живеещи в сходна на ромите ситуация за 2025-2027г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Велизар Николаев, Драгомир Марков, Иван 

Иванов, Иван Николов, Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина 

Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.14. Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за периода от 

01.07.2024г. до 31.12.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата за мнения и 

предложения по така представения от кмета на общината отчет за изпълнението на актовете 

на Общинския съвет за периода от 01.07.2024г. до 31.12.2024г.. Изрази мнение, че има на 

какво да се обърне внимание. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – попита, какво означава  18бр. решения в процес на 

изпълнение? 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – обясни, че става въпрос за решения, касаещи 

одобряването на подробни устройствени планове, разпореждане с общинска собственост и 

т.н. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представения от кмета на общината 

отчет. 

 

         По т. 2.14. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 206 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за периода от 

01.07.2024г. до 31.12.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 113, ал. 1 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет Ябланица, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация и чл. 44, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА. 
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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за изпълнението на актовете на Общинския съвет за 

периода от 01.07.2024г. до 31.12.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         Г-н Велизар Николаев-общ.съветник извън залата по време на провелата се процедура 

„Гласуване“. 

 

 

         По точка 2.15. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и даде 

думата за мнения и предложения. 

         Тъй като такива не бяха изразени г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че се 

преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представения отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община Ябланица 

за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         По т. 2.15. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 207 

гр. Ябланица, 30.01.2025г. 

 

         Относно: Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 

командировките в страната. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на 

Община Ябланица за периода 01.07.2024г. – 31.12.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Мариян Иванов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         Г-н Велизар Николаев-общ.съветник извън залата по време на провелата се процедура 

„Гласуване“. 
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          По точка 3. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че до момента писмени питания няма 

постъпили в деловодството на Общински съвет и даде думата за устни такива. Поясни, че 

той самият има един въпрос, поставен му от жители на с. Добревци, а именно извършване на 

строителни работи в гробищния парк в селото, довели до изграждане на пейки, маси и огради 

без разрешение и определяне точните координати на гробните места от кмета на населеното 

място. Отговор по поставения въпрос дадоха: г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-н Найден 

Найденов-кмет на общината, а г-н Иван Георгиев-общ.съветник изказа своето виждане по 

въпроса. 

 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – акцентира вниманието на общинските 

съветници върху т.нар гарантирани бюджети и очакваните средства, които вероятно ще 

бъдат отпуснати. Като екипа на Общинска администрация се е насочил към няколко такива 

конкретни обекта – вторият градски център, двора на детската градина, спортната площадка 

при Спортната зала и 537 м. водопровод, започващ от ул. „Искър“, преминаващ през двора 

на т.нар „Стара фурна“ и излизащ на ул. „Дунав“ /зад сградата на НЧ „Наука-1901“/. Ще 

бъдат представени на Общински съвет, ще бъдат подложени и на обществено обсъждане.  

         По поставената от г-н Найден Найденов-кмет на общината тема в отворилата се 

дискусия мнения изразиха: г-н Иван Георгиев-общ.съветник, г-жа Цонка Василева-за.-кмет 

и г-н Найден Найденов-кмет на общината. 

 

         г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че поради изчерпване на дневния ред 

закрива заседанието на Общински съвет Ябланица  в l5:10 часа. 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов: /п/ 

         Председател Общински съвет Ябланица 

 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         Гл.експ. АИТООС 


